
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 28 maart 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ellis Elting, Lyda Groot, Rina Mulder, 

Jolanda v.d. Spiegel, Simone van der Sluijs, Yvonne den Ouden, Mirjam Vergeer 
(notulen)  

Gasten: Angela Meijers en Arthur Rutgink (beleidsadviseurs gemeente), Elise de Wit en Tiny 
Vronik (Participatieraad Oudewater) 

 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering met een woord van welkom, speciaal aan de  
gasten. Er zijn 2 leden van de Participatieraad Oudewater te gast. Zij bezoeken andere  
participatieraden om te kijken hoe die het doen en daar mogelijk wat van te leren. 
 
2 Voortgang ontmoetingsplaatsen (zie ook de bijlage) 
Angela Meijers informeert ons over de ontmoetingsplaatsen (onderdeel MAG). Zij geeft aan dat er 
wel mooie dingen gebeuren, maar dat we de verwachting ook moeten temperen. 
Ontmoetingsplaatsen waren de “Huizen van”, maar zij moeten flexibeler worden en meer 
doelgroepen / alle leeftijden bedienen. In de MAG staat dat er een stevige sociale basis moet zijn. 
Ontmoetingsplaatsen zijn daar onderdeel van. Daar moet ontmoeting, training en collectieve 
ondersteuning plaatsvinden.  
Er wordt gevraagd of er goede voorbeelden in andere gemeentes zijn. Utrecht en Austerlitz doen het 
goed, maar Zegveld is ook een goed voorbeeld. Op de vraag of de kerken hierbij betrokken zijn, wordt 
geantwoord dat dit wel de wens is. Er zijn nu 6 ontmoetingsplaatsen en er moeten er nog 3 bij. Ze 
moeten worden georganiseerd vanuit inwoners en aansluiten bij de behoeften van de verschillende 
doelgroepen / leeftijden. Besturen zijn vrijwilligers en er is ondersteuning door professionals van GRO 
UP.   
Er wordt opgemerkt dat het vreemd is dat in de grootste wijk van Woerden (Snel en Polanen, 
Waterrijk en Snellerpoort) geen wijkplatform is.  Angela geeft aan dat het oprichten van een 
wijkplatform dit jaar geen prioriteit heeft bij de gemeente, maar dat als bewoners initiatief nemen, 
zal dit wel ondersteund worden. 
De specifieke taak van Angela is de inhoud verder afschalen (van veel inzet door professionals naar 
meer inzet van buurtbewoners).  
 
3 Communicatie Participatieraad: de website en Google Drive 
Bij de meeste leden werkt Google Drive, maar bij 2 mensen nog niet. Wie de stukken liever per mail 
ontvangt, kan dit aangeven. 
Er is van bijna alle leden foto’s en een persoonlijk stukje ontvangen voor de website. Een van de leden  
vraagt aandacht voor de thema’s op de website: Doe mee en Contact lijken veel op elkaar. 
 
 



6 Kennismaken met Arthur Rutgrink / Informatie vanuit de gemeente 
Arthur komt bij de vergadering. Hij is de plaatsvervanger van Suzanne. Hij werkt 2,5 jaar voor de  
gemeente Woerden en Oudewater en houdt zich bezig met Werk en Inkomen, armoede,  
statushouders, opvang Oekraïners en de mogelijke komst van een AZC. 
Hij begint te vertellen dat het Sociaal Domein kampt meteen groot personeelsgebrek. Daarna  
informeert hij ons over de volgende onderwerpen. 
De jaarkalender: gegevens zijn er wel, maar is geen personeel om dit in een overzicht te zetten. 
Evaluatie nieuwe Wet inburgering: eind mei komt een RIB (RaadsInformatieBrief). Na wat discussie  
zegt Arthur toe, dat hij aan zijn collega Sharon gaat vragen of wij de eerder (voor behandeling in mei)  
betrokken kunnen worden en kunnen adviseren. 
Wat betreft een AZC in Woerden wordt verteld dat het COA heeft gevraagd onderzoek te mogen  
doen. Het heeft hiervoor 3-4 maanden tijd nodig. 
Woerden Wijzer: de projectleider is op 1 maart gestart. Wij kunnen haar vragen voor de  
aprilvergadering. 
MAG: er wordt wegens het personeelsgebrek, geanalyseerd wat wel en niet kan worden opgepakt.  
Veel dingen hangen met elkaar samen en moeten ook in die samenhang worden bekeken. 
Jongerenraad: Er is een offerte met GRO UP besproken, maar dit moet nog een vervolg krijgen. De  
betreffende ambtenaar is er niet meer. 
De kwaliteitsmonitor: deze wordt gekoppeld aan ICT en dan kan het upgraden sneller gaan. 
 
Er wordt gevraagd naar zijn motivatie (werk is leuk en dat motiveert) en naar de gevolgen moeilijke  
start uitvoering MAG (er gebeuren al wel dingen, m.n. de zaken die externe organisaties worden  
uitgevoerd).  
De Participatieraad geeft, aan dat nog meer vertraging betekent dat we niet weten op welke  
onderwerpen advies zal worden gevraagd en we ons dus niet kunnen voorbereiden.  
 
Tot slot vraagt Arthur of hij elke maand zal komen. Ja, tenzij er echt niets te bespreken is. 
  
4 Lopende adviesaanvragen 
De invoering van de Groene Hart Pas behoeft geen raadsbesluit, want past binnen het budget. 
RIB Wet inburgering is in mei gepland. 
 
5 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht 
N.a.v. alle cursussen die op de lijst met ingekomen stukken staan wordt gevraagd of er werkafspraken 
zijn over het aantal cursussen dat je mag volgen. Dat is niet zo. Er wordt wel gecoördineerd, zodat er 
1 persoon naar een cursus gaat (m.u.v. de introductiecursus, die is voor iedereen). Een overzicht met 
werkafspraken wordt gemist. Het huishoudelijk reglement zal in Google Drive worden gezet. Het DB 
denkt na over een handboekje met werkafspraken. 
 
7 Voortgang vanuit Kernteams 

- Kernteam Zorg 
Dit team is aan het onderzoeken wat er allemaal is op het gebied van zorg in Woerden. Organisaties 
reageren positief op de afgelegde bezoeken.  
Corrie Middelkoop heeft onderzoek gedaan naar wat er wel en wat niet meer is op het gebied van 
dagbesteding. 
 

- Kernteam Jeugd 
Er stond een afspraak met de beleidsadviseur jeugd, maar wegens haar vertrek is die niet door 
gegaan. Er is een bijeenkomst voor jonge mantelzorgers bezocht. 
 

- Kernteam Werk & Inkomen 
Dit team voert ook veel gesprekken om een eigen basis te leggen. De leden spraken met Arthur 



Rutgrink, Marieke van Noort voorzitter van het Vluchtelingensteunpunt, Nada Shamma voormalig lid 
kernteam Werk en Inkomen die taalles Syrisch geeft, Ellen Mastenbroek beleidsadviseur Ferm Werk 
(over gemeentelijke zorgpolis) en wijkplatform Schilderskwartier is bezocht.  
Er was discussie met een (voormalig) kernteamlid over haar huidige status. Het DB zal overleggen hoe 
hiermee om te gaan. 
 
8 Verslag vergadering 18 januari 2024 
Bij voortgang kernteam Zorg moet worden toegevoegd dat mantelzorgers het gevoel hebben dat zij er  
alleen voor staan. Verder akkoord.  
 
9 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand november 2023  
Eraf kan 3, 5 en 12. Verder worden er enkele data gewijzigd. 
 
10 Rondvraag en sluiting 
De mensen uit Oudewater zien als verschil met hun handelwijze dat zij mensen uitnodigen en dat 
Woerden juist naar organisaties toe gaat. Dat kost wel veel meer tijd. Voordeel is dat de opgedane 
info en contacten kunnen worden gebruikt bij toekomstige adviezen. 
Er is een boekje ontvangen van een beleidsambtenaar. Dit zal rondgaan langs de leden. 
De vergadering wordt rond 22.15 uur gesloten. 
 
 
 
 
 


